
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Szanowna Pani Minister! 

Uprzejmie proszę o odpowiedź na następujące pytanie: czy w stanie prawnym obowiązującym zarówno 

w latach 2007–2016, jak i dziś była i nadal jest możliwa legalizacja otworu wiertniczego wykonanego nie-

zgodnie z przepisami prawa, tj. z projektem geologicznym, koncesją i planem ruchu zakładu zatwierdzonymi 

przez organ nadzoru górniczego stosowną decyzją administracyjną, a tym samym wykorzystywanie go zgod-

nie z prawem? 

Jeżeli były takie przypadki, to proszę o ich wskazanie. 

Stanisław Gawłowski 
 


